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创刊词

尊敬的各位学者、研究人员、以及广大读者：

欢迎您阅读《管理与智能技术进展》（Advances in Management and Intelligent Technolo-

gies, AMIT）期刊。AMIT 是由福建省中电海峡智能装备研究院与亚太科学出版社共同创办

的一本国际同行评审和开放获取学术期刊，旨在为全球学者提供一个高水平的学术平台，

促进管理学、智能技术及相关领域的最新研究成果和理论交流。

随着科技的飞速发展，尤其是在人工智能、计算机科学与技术、以及智能装备领域的

创新突破，智能化的管理和技术解决方案正日益成为推动社会与经济发展的重要力量。为

了紧跟这一趋势，我们决定创办 AMIT 期刊，旨在为学术界提供一个前沿的学术交流平台，

促进不同学科之间的跨界合作与思想碰撞。

本刊的收录范围涉及管理学、计算机科学与技术、艺术与设计、化学工程、环境科学

等多个领域。我们特别欢迎原创性强、具有创新意义的研究论文，尤其是那些结合智能技

术与管理实践、技术创新与可持续发展相结合的跨学科研究成果。

AMIT 期刊不仅仅是一个学术交流的空间，它还致力于搭建一个促进科研合作与推动

技术创新的桥梁。作为期刊的主办单位——福建省中电海峡智能装备研究院，我们深知学

术研究和技术创新对社会经济发展及全球进步的重要作用。我们希望通过 AMIT 期刊，推

动更加开放、合作、创新的学术环境，为学术界和行业的进步做出积极贡献。

在此，我诚挚地邀请全球学者积极投稿，分享您在各自领域的最新研究成果。我们期

望本刊能够成为推动管理学和智能技术领域发展的重要平台，也希望 AMIT 能够为推动社

会的智能化转型与可持续发展贡献一份力量。

感谢您的关注与支持，期待与您一起共同探索学术的边界，迎接更美好的未来。

《管理与智能技术进展》期刊主编 赖恩毅

2025 年 1 月



2

Advances in Management and Intelligent Technologies Vol. 1 No. 1 (2025)

Editor’s Foreword

Dear Scholars, Researchers, and Esteemed Readers,
We cordially invite you to explore the journal Advances in Management and Intelligent Technologies 
(AMIT). AMIT is an international peer-reviewed and open-access academic journal, co-founded by the 
Fujian Strait Intelligent Equipment Research Institute and Asia-Pacific Science Press. It is dedicated to 
offering a premier academic platform for scholars globally, fostering the dissemination and dialogue of 
cutting-edge research and theoretical advancements in the realms of management, intelligent technologies, 
and associated disciplines.
With the rapid development of science and technology, particularly in the fields of artificial intelligence, 
computer science, and intelligent equipment, smart management and technological solutions have become 
critical drivers of social and economic progress. To keep pace with these advancements, we decided to 
establish AMIT as a cutting-edge platform for academic exchange, promoting interdisciplinary cooperation 
and the collision of ideas.
The scope of this journal covers various fields, including management, computer science and technology, 
art and design, chemical engineering, environmental science. We particularly welcome original and 
innovative research papers, especially those that combine intelligent technologies with management 
practices or integrate technological innovation with sustainable development.
AMIT is not only a space for academic exchange, but also a bridge for fostering research collaboration and 
promoting technological innovation. As the publisher of the journal, the Fujian Zhongdian Straits Institute 
of Intelligent Equipment, we understand the vital role of academic research and technological innovation 
in social and economic development and global progress. Through AMIT, we hope to contribute to creating 
a more open, collaborative, and innovative academic environment, making a positive impact on both 
academia and industry
I sincerely invite scholars from around the world to submit their original research and share the latest 
findings in their respective fields. We hope that AMIT will become an important platform for advancing the 
development of management and intelligent technologies and contribute to the intelligent transformation 
and sustainable development of society.
Thank you for your attention and support. We look forward to exploring the boundaries of academia with 
you and embracing a brighter future together.

AMIT Editor-in-Chief Enyi Lai
January 2025


